
13 de setembre de 2001

TROBADA DEL PROFESSORAT

Avui dijous 13 té lloc una jornada de treball del profes-
sorat que s’inscriu dins del Pla de Millora Docent de la
Facultat. Aquesta jornada té per objectiu orientar sobre
aspectes de la docència i informar sobre qüestions ad-
ministratives i d’organització. Després de la presentació
dels serveis de la Facultat, tindrà lloc la conferència
“Aspectes  i recursos de l’avaluació universitària”, a
càrrec de Teresa Mauri, professora de la Facultat de
Formació del Professorat. A la tarda els caps d'estudis
informaran d'aspectes pràctics de caire administratiu i
docent. Tot seguit tindran lloc diverses reunions simu l-
tànies del professorat, per grups de treball.

COMISSIÓ DE DOCTORAT DE LA DIVISIÓ V

El dilluns dia 3 es reuní aquesta comissió, en una sessió
dedicada, gairebé monogràficament, a aprovar el docu-
ment que detalla com ha de ser el procés d’avaluació del
DEA (Diploma d’Estudis Avançats), el títol que es pot
obtenir un cop s’han superat els dos primers anys del
doctorat. El nostre programa de doctorat, “Documents i
sistemes documentals en l’entorn digital”, inicia en-
guany el segon curs i, un cop finalitzi, també disposarà
d’alumnes que podran optar al DEA. Hi assistí Ernest
Abadal.

COMISSIÓ D'INFORMÀTICA

Ahir dimecres, Amadeu Pons, Josep Manuel Rodríguez
Gairín i Andreu Sulé assistiren a una reunió de la Co-
missió d'Informàtica de la Divisió. Entre altres assump-
tes de tràmit, es presentà el resultat de la feina feta per
una subcomissió creada per a la revisió del web de la
Divisió; però no es tirarà endavant fins que no es cone-
guin els plans de reforma del web de la UB, que es
preveu endegar aviat.

PROJECTES D'INNOVACIÓ DOCENT

El dijous, 6 de setembre, hi hagué una jornada de treball
convocada pel vicerector d'Ordenació Acadèmica i
Docència, Manuel Viader, amb l'objectiu de donar di-
rectrius i coordinar el desenvolupament dels projectes
d'innovació docent assignats en la convocatòria de 2000.
La reunió estigué estructurada en dues parts. En la pri-
mera es presentaren les directrius generals de la UB i la
seva política en matèria d'innovació docent, i en la se-

gona es crearen grups de treball específics segons les dis-
tintes àrees de la convocatòria en què es podien presentar
projectes. De la Facultat hi assistiren Assumpció Estivill,
Jesús Gascón i Àngels Massísimo.

NOVES ASSIGNATURES

Ja sabem que els temps canvien... i amb ells, els nostres
ensenyaments. Enguany comencen a impartir-se unes as-
signatures optatives que volen completar l'oferta bàsica de
formació. A la diplomatura són: Gestió electrònica de do-
cuments multimèdia, Recursos electrònics, i Sistemes d'or-
ganització i recuperació de continguts al web. A la llicenci-
atura, Gestió i polítiques culturals. A més d'aquestes optati-
ves, s'ofereixen dues noves assignatures de lliure elecció,
vàlides per a tots dos ensenyaments: Documentació musi-
cal, i Literatura catalana contemporània: selecció per a
biblioteques públiques. En podeu veure els programes al
web o a la guia de l'estudiant

PRESENTACIÓ DEL VÍDEO INFORMACIÓ I DOCU-
MENTACIÓ EMPRESARIAL

El proper dijous, 20 de setembre, a les 19.00 h tindrà lloc
l’acte de presentació del vídeo Informació i documentació
empresarial (número 4 de la col·lecció Biblioimatges).
L’acte comptarà amb una presentació a càrrec de Lourdes
Reyes i Cristina Soy, professores del centre i responsables
del vídeo, i una conferència titulada "De la documentació a
la intel·ligència", a càrrec de Ramon Maspons, director
d’IALE Tecnologia. Els assistents podran visionar el vídeo
i prendre una copa de cava.

CANVIS DE DESPATX

Com a conseqüència de la remodelació d'alguns espais que
s'ha dut a terme al mes d'agost, Ernest Abadal ocupa ara el
despatx 204 de la segona planta i Constança Espelt i Cris-
tóbal Urbano comparteixen l'antic espai 205, que s'ha divi-
dit en dos despatxos i una sala de reunions. El trasllat del
Cristóbal s'efectuarà d’aquí a uns dies. S'han mantingut els
números de telèfon que tant el cap de la Unitat Departa-
mental com el dos caps d'estudis tenien en els seus despat-
xos antics.

NOVA AULA D'INFORMÀTICA

Com ja s'havia anunciat, iniciem el curs amb una tercera
aula d'informàtica que ha quedat instal·lada a l'espai 312, al



tercer pis. Disposa de vint-i-un microordinadors i les
mateixes prestacions que les altres dues aules d'infor-
màtica. Esperem que la docència que s'imparteix a la
Facultat resulti molt beneficiada d'aquesta ampliació. A
diferència de les aules 303 i 304, la 312 només està
dedicada a la docència i no és d'accés lliure; per tant, no
podrà estar oberta quan no hi hagi classe.

BAIXA DE CRISTÓBAL URBANO

Com a conseqüència d’una fractura al braç dret, Cris-
tóbal Urbano, cap d’estudis de la Diplomatura, estarà de
baixa les properes setmanes. La secretària del Consell
d’Estudis, Maite Comalat, procurarà solucionar els
problemes que es presentin aquests primers dies de curs
durant el procés de matrícula.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Ernest Abadal va formar part d’un tribunal de tesi a la
Facultat de Biblioteconomia de la Universidad de Gra-
nada el 27 de juliol.

Assumpció Estivill, Àngels Massísimo i Carme
Mayol van assistir al Congrés de l'IFLA que tingué lloc
a Boston del 18 al 25 d’agost en qualitat de membres de
les diferents seccions a les quals pertanyen.

Núria Balagué i Àngels Massísimo van participar
els dies anteriors a Quebec en un col·loqui satèl·lit de
l’IFLA sobre màrqueting i qualitat, on la Núria va pre-
sentar una comunicació sobre "Implementing ISO 9000
in libraries" i l’Àngels moderà una sessió sobre “Els
lligams entre el màrqueting i la gestió de la qualitat".
Així mateix, Àngels Massísimo ha estat nomenada

membre del jurat del Premi Internacional de Màrqueting i
Relacions Públiques per a Biblioteques, creat per la Secció
de Gestió i Màrqueting i també ha estat elegida per formar
part del comitè que revisarà les directrius del 93 sobre l'en-
senyament de la gestió de biblioteques i centres d'informa-
ció.

Mònica Baró i Teresa Mañà van participar com a po-
nents en les Jornades de Bibliotecas Escolares organitzades
pel Centro de Profesores de Oviedo els passats dies 5-7 de
setembre.

Miquel Térmens i Mireia Ribera han rebut un ajut del
Ministerio de Educación, Cultura y Deportes per realitzar
un estudi sobre accessibilitat a la web. La recerca titulada
“La universidad española en la web: pautas para una comu-
nicación más efectiva” pretén avaluar el disseny de les
webs de totes les universitats espanyoles seguint les pautes
de les directrius WAI (Web Accessibility Initiative) del
W3C (World Wide Web Consortium) i altres criteris
d’usabilitat. En aquest estudi també hi col·labora Andreu
Sulé

I LA SETMANA QUE VE…

Dilluns 17 comencen les classes del primer semestre, fins al
21 de desembre. Quan planifiqueu el calendari de docència
recordeu que són festius el 24 de setembre (dilluns), el 12
d'octubre (divendres), l’1 de novembre (dijous) i el 6 de
desembre (dijous). Tampoc no hi haurà activitat acadèmica
els dies 2 de novembre (divendres) i 7 de desembre (diven-
dres).
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